
 

MØTEREFERAT #8/2024 
IGANGSETTING AV MØTET 

Møte hos Johan 06.11.2024 fra kl. 20.00. Deltakere: Monique M. Orveland, Helge Simonsen, Johan Hatle og 

Stein Torsvik. Fraværende: Silje-Anette Kvitvik  og Tove Karin Grøtan.  

RAPPORTER 

Hvert styremedlem presenterer løpende hendelser fra respektive ansvarsområde 

HELGE SIMONSEN (STYRELEDER) 

Andre saker 

• Helge kontakter Freidigkollen ang tidligere og fremtidig uønsket plassering av snømasser på vårt 

fellesområde.  Brev sendt til styret i Freidigkollen, sjekker om det er mulig å kontakte firmaet som gjør 

snøryddingen direkte. Kontakt opprettet, de fikk ny leverandør i fjor og denne blir fulgt opp fremover 

når snøen kommer. 

• Henvendelse fra Rolf Kr. Andersen rode 4 ang. ønske om rydding av grus/stein etc mellom bebyggelse 

og store lekeplass, dette er OK for styret, Helge formidler svar. 

STEIN TORSVIK (KASSERER, TV-INTERNETT, INTRANET) 

• Faktura for TV-avtale kr. 1.900 med forfall 26/9 , 2 manglende betalinger pt inkassovarsel sendt 

• Kontingent del 2 kr. 3.150,- faktureres rundt 8. november. 

• Regnskap i pluss og i henhold til plan pr 31.oktober Prognose 2024 som budsjettert. Ikke tatt høyde 

for evt kostnader til graving ifm jordfeil i gatebelysning. Ca 360.000 tilgjengelig i budsjett og 

vedlikeholdsfond. 

• Felleskostnader for nybygg i GB 204 med fakturert i juni.  Purret i september. Huset står tomt og 

ingen tegn på fremdrift/innflytting. Ingen reaksjon på purring. 

• Internet-adresse til nytt web-hotel, da styret ikke har full kontroll på nåværende mail-adresser, kun 

via 3.part. Utført i  oktober. Kun web-ansvarlig har nå tilgang til endringer. 

MONIQUE MYKLEVOLL ORVELAND (NESTLEDER, RODER, DUGNAD)  

• Nye veiskilt ankommet (230x130 cm). Ble ikke satt opp pga dårlig vær på høstdugnaden, Monique 

finner forslag til ny dato.  

• Det ønskes en diskusjon rundt dugnadsdeltagelse og eventuelt mulighet for å kjøpe seg fri, slik at disse 

midlene kan brukes til å betale andre frivillige for arbeid som må utføres.  

JOHAN HATLE (VEI)  

• Veilys: Befaring gjennomført, foreløpig rapport mottatt, brudd/dårlig kontakt flere steder, 

feilfinning/retting foregår fortløpende, avventer ny rapport fra elektriker.   

• Oppfølging av sak rundt sikring av fjell på eiendommen i GB 204. Befaring utført med geolog og klage 

sendt til PBE, intet nytt hørt fra PBE.  

• Strøkasse til rode 4 mottatt og plassert øverst i bakken. 

 

SILJE-ANETTE KVITVIK (AKTIVITETER/LEKEPLASS) 

• Styret vurderer å ha «egen» julegran med tenning 1.søndag i advent. Pris/kostnadsoverslag innhentes. 

Planting utsettes til vår-dugnaden 2025. 



 

Side 2 

TOVE KARIN GRØTAN (GRESSKLIPP) 

 

LØPENDE OPPGAVER 

o Møteplan normalt første onsdag hver måned kl 20.00-21.30 unntatt juli og august.  

o 11. desember Johan med pepperkaker 

o 15. januar  Helge 

o 5. februar – Årsmøte 

 


